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Résumés

Abstract

James Dwyer’s story about a fictional GAIA Commission highlighted unresolved concerns about the scope of bioethics,        specifically regarding the global distribution of, and responsibility for, the health        impacts of climate change. This commentary discusses the potential impact of an individual        on greenhouse gas emissions and the importance of engaging institutional responses in order        to have meaningful impacts.
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Résumé

L’histoire de James Dwyer au sujet d’une Commission GAIA fictive met en évidence les        préoccupations concernant la portée de la bioéthique, en particulier en ce qui concerne la        répartition de la responsabilité au niveau international face aux impacts des changements        climatiques sur la santé. Ce commentaire traite de l’impact potentiel d’un individu sur les        émissions de gaz à effet de serre et l’importance des réponses institutionnelles afin        d’avoir un impact significatif.
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